



仙境™
FAIRY PARK GROUP

祈 圆

“祈圆”，表达佛教和道教中，对智慧、慈悲和善行的追求。“祈圆”是对逝者生命的圆满和解脱的祝愿，希望逝者在来世获得圆满的境界，获得福报和喜乐，实现生死的超越。而在生的人，也可以通过慈悲之心与积德，实现内心的圆满和福报的累积。

FULFILMENT

“Pray for Fulfilment” in Buddhism and Taoism expresses the pursuit of wisdom, compassion, and virtuous deeds. For the departed, they hope to achieve completeness and liberation in their life, to attain a state of fulfilment and joy in the next life – all by gaining blessings, attaining happiness, and transcending the cycle of life and death. For those still experiencing life today, they can achieve inner fulfilment and accumulate blessings through a compassionate heart and virtuous actions.

配套

PACKAGE

RM 28,800



两晚奠礼服务于丧府 / 殡仪馆,
适用于土葬 / 火葬 (佛教/道教仪式)

2 Nights Wake Services at
Residence / Parlour,
Suitable for Burial
/ Cremation Wake
(Buddhist / Taoist Ritual)

临终关怀 CONSULTATION

24 小时临终关怀礼仪咨询

24-Hours Careline
for Consultation

遗体护理及入殓服务 DECEDENT CARE & ENCOFFINMENT

1. 遗体接送		Transportation of The Remains	
2. 代办死亡与下葬证书/其他相关手续		Obtaining Death Certification / Burial Permit	
3. 遗体护理 (净身、更衣 & 化妆)		Decedent Care (Spa, Dressing, & Make-up)	
4. 防腐服务/干冰使用		Arterial Embalming or Use of Dry Ice	
5. 上等寿内用品	1 套	Luxury Longevity Costume	1 Set
(a) 土葬 —— 土葬祈圆寿木	1 副 或	(a) Burial Casket	1 Unit OR
(b) 火化 —— 焚化祈圆寿木	1 副	(b) Cremation Casket	1 Unit
精致骨灰瓮	1 个	Granite Urn	1 Unit
火化及捡骨服务		Cremation & Retrieval of Ashes Services	

治丧协调与奠礼进行 COORDINATION OF MEMORIAL CEREMONY

6. 两晚诵经打斋服务	3 位宗教师	2 Nights Buddhist / Taoist Prayer Services	3 Person
7. 两晚殡仪协调员	1 位	2 Nights Funeral Services Coordinator	1 Person
8. 两晚专业治丧协调人员	1 组	2 Nights Services Personnel	1 Team
• 午间 2 PM – 7 PM		• Noon 2 PM – 7 PM	
• 晚间 7 PM – 11 PM		• Night 7 PM – 11 PM	
• 顾夜人员 11 PM – 7 AM		• Midnight 11 PM – 7 AM	
9. 灵前供斋与供果		Offerings to Deceased (Fruit and Vegetarian)	
10. 精工纸扎	1 套	Handcrafted Paper Effigy	1 Set
11. 元宝蜡烛	1 套	Joss Stick & Prayer Material	1 Set
12. 糖果礼包	300 个	Confectionery Gift	300 Pcs
13. 茶点 (咖啡或茶)		Coffee & Tea	
14. 饮用水及花生	30 箱及 100 包	Mineral Water & Peanuts	30 Cartons & 100 Pks
15. 孝服	20 套	Mourning Garment	20 Sets

奠礼仪式筹备 PREPARATION OF MEMORIAL CEREMONY

16. 标准追思礼堂 / 金字塔大棚	4 个 (20 尺 x 20 尺)	Standard Parlour / Pyramid Canopy	4 Units (20ft x 20ft)
• 风扇	4 把	• Fans	4 Units
• 灯	16 盏	• Lights	16 Units
• 桌子与桌布	20 套	• Tables / Tablecloths	20 Sets
• 椅子	150 张	• Chairs	150 Units
17. 庄严灵堂布置		Decoration of Majestic Altar	
18. 遗照放大服务		Photo Enlargement Services	
19. 鲜花相框		Fresh Flower Frame	
20. 治丧灯笼及路向指示牌		Lantern & Road Signage	
21. 帛金箱		Use of Condolence Box	
22. 帛金礼簿		Use of Memorial Books	
23. 简便餐点 (只限巴生谷)	每晚多达 50 人份	Light Refreshments (Applicable in Klang Valley only)	Up To 50 Pax Per Night

举殡服务 FUNERAL PROCESSION SERVICE

24. 举殡礼仪人员	1 组	Professional Procession Crew	1 Team
25. 专业告别仪式司仪	1 位	Professional Funeral Day Emcee	1 Person
26. 大殓封棺仪式		Sealing of Casket	
27. 举殡祭品 (素菜及水果)	1 套	Offering for the Deceased (Vegetables & Fruits)	1 Set
28. 女婿铭旌	1 副	Son-in-law Flag	1 Set
29. 仙境精致答谢礼品	120 份	Fairy Park Souvenir	120 Pcs
30. 桌头毛巾	60 个	Ceremony Towel	60 Pcs
31. 高级灵柩车 (单程使用)		Use of Luxury Hearse (Single Trip)	
32. 专业出殡乐队	1 队	Funeral Music Band	1 Team
33. 44 人座送殡冷气巴士	1 辆 (双程使用)	Aircond Bus for 44 pax	1 Unit (Round Trip)

额外服务 ADDITIONAL SERVICES

- 另加一晚服务 RM 3,000 (不含宗教诵经服务) RM 3,000 will be charged for an extra night of services (Exclusive of Religion Prayer Services)
- 如需额外饮食安排, 请询问您的服务顾问。 If you need catering arrangements, please consult your service consultant.

备注 NOTE

1. 此份说明书仅提供一般资料，并非正式契约。若有关执法单位需要，本公司有权修改或增删有关资料。
This leaflet is for general information; it is not a contract / agreement of sales and purchase. The information contained herein is subject to the changes required by relevant authorities.
2. 追思礼堂使用视届时供应情况而定。
Use of parlour is subject to availability.
3. 此殡仪配套不包括福地、骨灰灵位、神主牌以及墓碑建设。
This package excludes burial plots, cinerary urn compartments, pedestals for ancestral tablets, and constructions of tombs.
4. 此配套含佛教 / 道教仪式。道教仪式只限福建和广东籍贯，其他籍贯或地方礼俗收费另计。
This package includes Taoist / Buddhist prayers service. Taoist prayer service is limited to Hokkien & Cantonese native, other native or local customary practice are subject to additional charges.
5. 此殡仪配套仅限于巴生谷履约。实际履约范围为本公司（与本公司合作的联号公司）所设服务中心为圆心，半径 35 公里以内为局限（以下简称“局限范围”）。若超过上述局限范围，必须依实际距离与服务，额外加付相关费用。
This package shall be exercised strictly in Klang Valley where the location for the funeral service must be within the radius of 35 km (hereinafter referred to as “the Coverage Area”) either from Fairy Park Management Berhad (hereinafter referred to as “FPMB”) or its associate company’s service center. FPMB or its associate company reserved the rights to impose additional charges for funeral services held beyond the Coverage Area.
6. 任何由于某些无法预测的缘故或是发生任何超出公司所能控制的情况，致使指定的灵车或交通工具无法使用，公司将有权以其他运输或交通方式替代，而无需承担任何责任。
The company shall not be liable for any direct, indirect, or consequential losses in the event that the specified hearse or vehicle is not available as a result of circumstances beyond its control PROVIDED ALWAYS that an alternative mode of conveyance or transport is made available.
7. 此殡仪配套及所付款项在任何的情况下都不能退回。
This package or any of the items comprised in the FSP is not returnable for whatsoever reason and the price paid is not refundable.
8. 若超过 2 夜的奠礼服务或另加额外服务及物品，收费另计。
Additional nights of service and / or additional items are subject to additional charges.
9. 某些物品仅供租用而已。
Certain Items are ON Rental Basis Only.
10. 仙境山庄以外的安息地，若有非此殡仪配套所列的其他安葬相关费用，请客户直接与该安息地的负责单位洽付。
Any fees related to burial incurred at customer’s selected cemetery (hereinafter referred to as “Said Cemetery”) other than Fairy Park Memorial Park shall be borne by the customer solely and is payable directly to the Said Cemetery.
11. 如对上述条规与条件的中文译本，产生任何诠释上的争论，将以英文译本为诠释标准。
The terms and conditions in the English language shall prevail over the Chinese language should any conflict arise in the interpretation of the terms and conditions herein.



FAIRY PARK GROUP

仙境殡葬服务有限公司 (596927-W)
FAIRY PARK FUNERAL SERVICES SDN BHD

24, Jalan Cox, 41400 Klang, Selangor D.E.

24-Hour Careline 1300 889 889

www.fairypark.asia

019 – 3333 640 (Hin) 012 – 3773 640 (Jason) 019 – 2625 288 (Ku)